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Protokół 
z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki Komunalnej  

i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska. 

z dnia 25.08.2022r. 
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Protokół 
z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej 
oraz Ochrony Środowiska Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 25 sierpnia 
2022 roku pod przewodnictwem p. Mirosława Gromka – Przewodniczącego 
Komisji. 

Obecni na posiedzeniu członkowie: 
Na posiedzeniu Komisji w dniu 25 sierpnia 2022r. swoją obecność zgłosiło 6 
członków Komisji. Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków 
porozumiewania się na odległość. (Lista obecności dołączona do protokołu). 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 
1. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu 
z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXXVIII sesje Rady Miasta. 
3. Rozpatrzenie pism kierowanych do Komisji. 
4. Sprawy różne. 

AD 1 
Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek dokonał otwarcia posiedzenia Komisji  
w dniu 25 sierpnia 2022 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum 
przedstawił proponowany porządek obrad. Komisja przyjęła porządek obrad bez 
uwag. Komisja nie wniosła uwag do protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 

AD 2 

Podjęcie uchwał: 

a/ W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022r. 

b/W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2022-2035 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przekazała informacje o zmianach w 
wydatkach, dochodach oraz przychodach budżetu miasta . Poinformowała również  
o programach, na które przeznaczono kwotę z wolnych środków. 

Radna p. Beata Herman zapytała czy miasto posiada dofinansowanie na 
program „dwujęzyczność”. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że program zostanie 
zrealizowany ze środków własnych. 

Radny p. Stanisław Dylewski zaproponował, aby miasto zaoszczędziło na 
oświetleniu i wymieniło je na energooszczędne. Radny wyraził obawę że również, że 
uczniowie przejdą na naukę zdalną z powodu braku środków na ogrzewanie. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że miasto w miarę 
możliwości wprowadza oszczędności. 

Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że nauczanie zdalne źle wpływa na 
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stan zdrowia ucznia. 

Radna p. Beata Herman podkreśliła informuje, że szkoły kładą obecnie większy 
nacisk na pomoc psychologiczno-pedagogiczną. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek w związku z wyczerpaniem 
tematu dyskusji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty 
uchwał: 

a. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022r. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”,0 głosów „przeciw”1 głos „wstrzymujący 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

b. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  
Ostrów Mazowiecka na lata 2022-2035. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”,0 głosów „przeciw”1 głos 
„wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 
kształcie. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka-/Porannej 
Rosy/ 

Radna p. Beata Herman zwróciła uwagę na konieczność  zweryfikowania 
poprawności pisownię proponowanej nazwy ulicy. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zaproponował, aby wstrzymać 
się z opiniowaniem ww. projektu uchwały. 

b. przedłużenia ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

W związku z brakiem zabrania głosu do dyskusji Komisja przystąpiła do 
opiniowania projektów uchwał: 

a. w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka 
-/Porannej Rosy/ 

Głosowanie się nie odbyło. 

b. w sprawie przedłużenia ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”,0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Informacje o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2022r. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał czy budynek, który miał zostać 
zaadaptowany do nowej szkoły zostanie poddany rozbiórce. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska powiedziała, że nie dostała żadnych 
informacji o rozbiórce budynku. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że budynek od początku nie spełniał 
warunków do adaptacji pod szkołę. Stwierdził, że miasto przed zakupem powinno 
wynegocjować niższą cenę. 

Informacje o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej w 2021r. 
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Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że w mieście brakuje punktu 
leczenia psychiatrycznego. Zaproponował, aby zawrzeć umowę ze specjalistą, który 
przyjmuje również w Broku oraz Małkini Górnej. 

AD 3 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek poinformował o dwóch pismach 
kierowanych do Komisji w sprawie nadania nazwy ul. im. Gen. Jasińskiego oraz 
podniesienia stawki podatków. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przedstawiła aktualne stawki podatków od 
nieruchomości oraz środków transportowych w mieście oraz w sąsiednich miastach. 
Zaprezentowała również ich możliwy wzrost. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy zostanie podniesiona stawka 
podatków dla mieszkańców bloków. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że stawka zostałaby 
podniesiona od wszystkich nieruchomości, w tym lokali w blokach mieszkalnych. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący p. Mirosław Gromek stwierdził, że Komisja zapoznała się z 
pismami. 

AD 4 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy zmieniła się ilość dzieci z Ukrainy w 
szkołach. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że nie posiada dokładnych 
informacji o ilości dzieci z Ukrainy. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy miasto organizuje spotkanie związane 
z kulturą łowiecką oraz czy zostanie zaproszone do organizacji tego spotkania 
Nadleśnictwo. 

Radna p. Beata Herman poinformowała, że spotkanie na wskazany temat jest 
zaplanowane na przyszły rok. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że właściciel pustostanu po sklepie 
„Stodoła” mimo nakazu nie poddaje go rozbiórce. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zaznaczył, że w mieście jest kilka 
pustostanów takich jak budynek przy ogródkach działkowych lub obiekt znajdujący 
się naprzeciwko poczty, które stoją mimo nakazu rozbiórki. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że żaden z wymienionych 
budynków nie jest własnością miasta. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jaka instytucja nadzoruje miejski 
monitoring. Poinformował, że plac zabaw przy MDK został zniszczony i nikt nie 
poniósł za to konsekwencji. 

Radny p. Krzysztof Laska zauważył, że na ul. Kubusia Puchatka jest problem  
z wysypującymi się śmieciami z koszy. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy są podejmowane działania związane  
z modernizacją miejskiej kotłowni. 
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na ten moment 
planowane jest połączenie spółki ZEC ze spółką ZGK. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy mieszkańcy poniosą koszty związane 
z połączeniem tych spółek. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że połączenie nie wniesie 
dodatkowych kosztów. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy prezes Zakładu Elektrowni Cieplnej 
został zwolniony. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że nikt nie został zwolniony 
ze stanowiska prezesa. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy są nowe informacje dotyczące budowy 
kolei. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że nie posiada nowych 
informacji. 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Mirosław Gromek 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – Pomoc Administracyjna (Stażystka). 


